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  Dagsorden menighedsrådsmøde - Kvaglund Kirke 
Tema: Aktuelt emne + konstituering 

Tirsdag d. 14. november kl. 17.30 – 21.00 
MR-deltagere: Margrethe Bjerg, Birthe Rasmussen, Karin Blok Kristensen, Sisse Svarer, Jakob Wilms Nielsen, Thomas Krüger, Jens Muff Poulsen 

Andre deltagere: Maibritt Thyssen (Daglig leder), Allan Skovgaard (Folkehus leder) 

Afbud: Anna-Grethe Østergaard, Georg Græsholt, Peter Sode Jensen 

 

Program Indhold Varighed 
1. Velkomst og andagt v. Jakob 

Wilms Nielsen  

Jakob holder en andagt.  17.30 – 17.45 

(15 min)  

2. Opfølgning på referater 

 

Mulighed for at stille spørgsmål til referatet fra sidste FU og MR-møde.   

Bilag 1: Referat fra FU møde 07.11.23 
Bilag 2: Referat fra MR møde d. 11.10.23 
Der var ingen spørgsmål til referaterne fra møderne.  

17.45-17.55 

(10 min) 

3. Økonomi v. Jens Muff 
Poulsen 
a) Re-godkendelse af budget 

2024 v. Jens 
 

 

 

 
 
 

b) Kvartalsrapport 

 
 

a) Gennemgang og re-godkendelse af budget 2024 
Budgettet for 2024 var ikke klar til gennemgang på FU-mødet og er derfor ikke behandlet af FU.   

Budgettet gennemgås ved kirkens kasserer. Fristen for aflevering af budgettet er d. 15. november. 

Beslutningsprotokol indeholdende budgettets fodnote indlæses i Kirkeportalen.  

Beslutning: Budgettet for 2024 blev gennemgået og godkendt af menighedsrådet med fodnoten 

”Kvaglund Sogns Menighedsråd, CVR-nr. 82652728, Budget 2024, Endelig budget afleveret d. 14-11-2023 

20:35”.  

 

b) Gennemgang af kvartalsrapport 
Bilag 3: Kvaglund Kirke – Præsentation af regnskabet 2023, kvartal 3 

Bilag 4: Kvartalsrapport 300923.  

17.55-18.20 

(25 min) 
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Beslutning: Kvartalsrapporten for 3. kvartal 2023 skal gennemgås og godkendes på 

menighedsrådsmødet. FU indstiller til godkendelse af rapporten.  

Kvartalsrapporten blev gennemgået af menighedsrådets kasserer. Menighedsrådet godkendte 

kvartalsrapporten for 3. kvartal 2023.  

PAUSE MED SPISNING PAUSE MED SPISNING 18.20-18.50  

3. Personale  
a) Gennemgang af udkast til 

stillingsopslag v. 
ansættelsesudvalget  

 

 
Ansættelsesudvalget har lavet de første udkast til stillingsopslag til stillingerne, som skal besættes i det 

nye år. Stillingsopslagene blev gennemgået og tilrettet. Med ændringerne som blev gennemgået, er de nu 

godkendt af menighedsrådet. Det aftales at stillingsopslagene senest slås op d. 21. november.  

Det aftales at ansættelsesudvalget tager sig af ansøgningerne og afholder samtalerne med ansøgere til 

stillingerne. Derudover aftales det, at daglig ledelse sammen med resten af ansættelsesudvalget også må 

læse ansøgningerne og være med til indstillingen af ansøgerne til samtalerne. Dette besluttes for at 

daglig ledelse kan være med til at tænke i løsninger, hvis der ansøges på tværs af stillingerne.  

18.50-19.30 

(40 min) 

4. Status fra daglig ledelse 
a) Status fra kirken 

 
 
 
 
 
 
 
 

b) Folkehuset 

 

a) Opsamling på menighedslejr 
Georg Græsholt har forud for mødet sendt en kommentar til punktet om at menighedslejren falder 

sammen med Alle Helgens Gudstjenesten. Menighedsrådet er opmærksomme på problemstillingen, men 

det er desværre ikke muligt at flytte menighedslejren, da vi kun har skolen til rådighed denne ene 

weekend. Vi vil fremover forsøge at opfordre folk til at deltage i Alle Helgens gudstjenesten, fx ved at 

nævne det på lejren lørdag aften. Vi tror at det Royale besøg har været medvirkende til færre deltagende, 

da der var meget program denne weekend udover menighedslejren.  

 
b) Opsamling på det Royale besøg og Folkehusets første foredrag 

Begge arrangementer forløb rigtig godt.  

19.30-19.45 

(15 min) 

 TEMA: Aktuelt tema + konstituering  
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5. Aktuelt emne: Brug af 

engangsservice 

Vi ønsker at forsøge at være en mere bæredygtig kirke. Derfor drøftede vi kirkens brug af engangsservice 

og hvorvidt vi skal beslutte, at vi som kirke ønsker at undgå brug af engangsservice til kirkekaffe, samt 

mindske brugen af engangsservice generelt.  

Menighedsrådet beslutter, at der som udgangspunkt anvendes almindeligt service (kopper og glas) til 

arrangementer, møder og til kirkekaffe i kirken. Opvasken efter kirkekaffen kan tages mandag, når man 

møder ind. Det implementeres løbende.   

Derudover besluttes det, at der på et menighedsrådsmøde i det nye år snakkes om bæredygtig kirke og 

initiativer, som kan fremme bæredygtighed. Det foreslås der samles et udvalg, som kan arbejde med det. 

Den kommende administrator skal være sekretær for det udvalg. Arbejdet påbegyndes i foråret 2024. 

Jens vil gerne være med i udvalget.  

19.45-20.05 

(20 min)  

6. Konstituering  Konstituering af menighedsrådets poster det næste år.  

Menighedsrådets nuværende formand, Karin Blok Kristensen ledte konstituering.  

FORMAND:  

Karin stillede op som formand igen. Karin Blok Kristensen blev enstemmigt valgt som formand.  

NÆSTFORMAND:  

Margrethe stillede op som næstformand igen. Margrethe Cæsar Bjerg blev enstemmigt valgt 

næstformand.  

KASSERER:  

Jens stillede op som kasserer igen. Jens Muff Poulsen blev enstemmigt valgt som kasserer.  

KONTAKTPERSON:  

Anna-Grethe stillede op som kontaktperson igen – det havde hun oplyst på sidste menighedsrådsmøde, 

selvom hun ikke deltog i konstitueringsmødet. Anna-Grethe blev enstemmigt valgt som kontaktperson. 

Margrethe har forud for mødet aftalt med Anna-Grethe at hun går ind i sparringen med daglig leder og 

Folkehusets leder.  

KIRKEVÆRGE:  

Thomas stillede op som kirkeværge igen. Thomas Krüger blev enstemmigt valgt som kirkeværge.  

20.05-20.25 

(20 min) 
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Der skal desuden vælges et valgudvalg inden næste konstituering. Det aftales at daglig leder følger op.  

7. Datoer for møder i 2024 Præsentation af datoer for MR-møder i 2024 

Datoerne til menighedsrådsmøder i 2024 blev gennemgået. Datoerne blev godkendt. Maibritt sender  

20.25-20.40 

(15 min)  

8. Eventuelt Georgs 30-års jubilæum:  

Det foreslås at Georgs 30-års jubilæum fejres i forbindelse med gudstjenesten d. 10. december. Daglig 

ledelse snakker med Georg om formatet for fejringen.  

 

Landsindsamling, Folkekirkens Nødhjælp:  

Karin er blevet kontaktet af Folkekirkens Nødhjælp om vi ønsker at være indsamlingsværter for 

landsindsamlingen til marts. Det aftales, at Karin giver tilbagemeldingen at vi desværre ikke har 

ressourcer til at prioritere det i år.  

Renovering af kirkerummet:  

Thomas informerer om, at udvalget for renovering af kirkerummet er i gang med arbejdet. Der har ikke 

været noget nyt siden sidste oplæg for udvalget, men udvalget har fået et tilbud fra en maler på 

renovering af kirkebænkene i kirkerummet. Punktet kommer på til mødet i februar, hvis der er noget nyt 

fra udvalget.  

Henvendelse fra FDF:  

En repræsentant fra FDF har kontaktet menighedsrådet for at høre om en repræsentant fra 

menighedsrådet vil sidde med i bestyrelsen. Det konstateres, at der ikke er nogen i menighedsrådet der 

har mulighed for at sidde med i bestyrelsen for FDF. Hvis FDF gerne vil snakke om et øget samarbejde 

med kirken, så vil kirken gerne – på FDF’s initiativ - mødes til en drøftelse af mulighederne for et 

samarbejde.  

20.40-20.50 

(10 min)  

9. Afrunding og bøn v. Maibritt Info om næste MR-møde: Februar 2024. Tema: Vision 
Valg af person til indledning til næste møde: Margrethe 
Valg af person til at stå for spisning: Maibritt 

20.50-21.00 

(10 min) 

 


